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1 Zhrnutie stretnutia

Na začiatku stretnutia sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov. Toto stretnutie bolo spoje-
nie stretnutia s vedúcim a tiež nášho interného stretnutia, ked’že vedúci t́ımu potreboval presunút’

stretnutie.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Lukáš Šulek

• Lucia Cveková

Členovia t́ımu:

• Adam Benovič

Hlavné body stretnutia

• Ukončenie 10.̌sprintu/začiatok 11.̌sprintu
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2 Priebeh stretnutia

Ukončenie 10.̌sprintu/začiatok 11.̌sprintu

Zatial’, čo sme čakali na pripojenie sa vedúceho t́ımu k hovoru, rozobrali sme spolu nejaké veci.
Zväčša je všetko hotové. Niekde je otvorený pull request (teda to tam ostalo visiet’). To by sa malo

stihnút’ ešte dnes. Všetko ostatné je hotové.
Potom sme riešili 11.̌sprint. Persony už riešit’ už nebudeme. Google play store - Filip sprav́ı iOS

aplikáciu.
Patrikovi sa nedá pridat’ dokumenty na web. L’uboš pridal task na opravenie. Rozmýšl’ame, čo s

tým, či to riešit’ s niekým, kto vie, čo s tým, s niekým zodpovedným za predmet. L’uboš niekomu naṕı̌se.
Do 8.5. potrebujeme veci na blog, video, 100 slovný opis. Aranka sprav́ı video.
Ostatné veci by mali byt’ v taskoch už zaṕısané - čo sa týka odovzdávania dokumentov.
Po nejakom čase sa pripojil J.Kočǐsko a neskôr aj vedúci t́ımu Tibor. Scrum master L’uboš zhodnotil

stal. Dokončili sme šprint, ostal otvorený task na statusy, ale ked’že nemáme AML, tak to ani nemôže
byt’ komplet urobené.

Potrebujeme od nich mat’ vyplnený testovaćı protokol. Tibor hovoŕı, že to vyplńı ich kolegyňa.
Plán na 11.̌sprint je taký, že máme dokončit’ veci, dokumenty, na ukončenie t́ımového projektu.

Následne L’uboš tiež vymenoval, čo všetko máme urobit’, po jednotlivých úlohách.
Potom Tibor navrhoval, či sa vieme pozriet’ na nejaký register, či sa toto dá využit’. Filip povedal,

že sme to pozerali, ale nie každá firma má KUV. Tibor navrhoval, že by to mohlo byt’ tak, že ak sa
dá, tak automaticky, ak nie tak manuálne. Vraj posielal aj nejaký email. Vraj si to máme pozriet’, či s
tým vieme niečo robit’.

Tibor sa pýta, aké sú d’aľsie kroky. L’uboš hovoŕı, že ešte ostávajú tie statusy, ale inak už nič.
J. Kočǐsko sa pýta, či sa aplikáciou dá pracovat’. Filip hovoŕı, že dá sa pracovat’, ale AML report je

mimo. J.Kočǐsko sa pýta, či to vieme dat’ do produkcie. Filip potvrdzuje, že sa to dá.
Potom sa Filip pýtal, či zaregistrovali ten testovaćı protokol. Tibor sa pýta, aký je deadline. L’uboš

hovoŕı, že do konca týždňa.
V pondelok sa ešte vid́ıme, tentokrát muśıme prezenčne. Potrebujeme vrátit’ telefón a podobne.

Vezmú aj kolegyňu, aby sme si prešli testy a nejaké problémy.
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